



## Addendum 2

**Date:** December 21, 2020

**Project:** Installation of new laboratory chemical fume hoods – Sherbrooke Research and Development Centre

*La version française se trouve à la page suivante*

---

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

---

### **Appendix E – Statement of Works & Plans, Part 1 – General, 1.4.2. Design, Architecture:**

#### **ADD:**

“Modify the existing fixed furniture (counters and cupboards) to install the hood supports”

### **Appendix E – Statement of Works & Plans, Part 2 – Material:**

#### **ADD:**

13 *Floor coverings and wall coverings (plinth)*

13.1 *Flexible floor covering in rolls.*

13.1.1 *Homogeneous vinyl flooring;*

13.1.2 *Urethane reinforced;*

13.1.3 *Conforms to ASTM 1913;*

13.1.4 *Must provide a continuous watertight barrier;*

13.1.5 *Joints must be heat welded with material matching the finish selected;*

13.1.6 *Coating of bottom walls;*

.1 *Same material as the ground cover;*

.2 *Must cover a minimum height of 4 ”;*

.3 *Must be continuous or welded*

13.1.7 *Must come from the same batch;*

13.1.8 *Finished upon approval of the sample by the owner;*

13.1.9 *Will be iQ Granit brand as supplied by Johsonite or equivalent.*

#### **REPLACE:**

The drawing P.102 to 104 of the RFT BY the document « DESSINS RÉVISÉS 2020-12-20 » attached.

---

**All other terms and conditions remain the same**



## Addenda 2

**Date:** le 8 décembre 2020

**Projet:** Installation de nouvelles hottes chimiques – Centre de recherche et de développement de Sherbrooke

*The English version is on the previous page.*

---

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

---

### Annexe E – Énoncé des travaux et plans, Partie 1 – Généralités, 1.4.2. Design, Architecture,

#### AJOUTER :

« Modifier le mobilier existant (comptoirs et armoires) pour y installer les supports des hottes. »

### Annexe E – Énoncé des travaux et plans, Partie 2 – Matériel :

#### AJOUTER :

- 13 *Couvre sol et recouvrement des bas de mur (plinthe)*
  - 13.1 *Revêtement de sol souple en rouleau.*
    - 13.1.1 *Revêtement de sol vinyliques homogène;*
    - 13.1.2 *Renforcie d'uréthane;*
    - 13.1.3 *Conforme à la norme ASTM 1913;*
    - 13.1.4 *Doit fournir une barrière étanche continue;*
    - 13.1.5 *Les joints doivent être thermosoudés avec le matériel assortie à la finition sélectionnée;*
    - 13.1.6 *Revêtement des bas de mur;*
      - .1 *De même matériel que le couvre sol;*
      - .2 *Doit couvrir une hauteur minimale de 4 po;*
      - .3 *Doit être continu ou soudé*
    - 13.1.7 *Doit provenir d'un même lot;*
    - 13.1.8 *Fini sur approbation de l'échantillon par le propriétaire;*
    - 13.1.9 *Sera de marque iQ Granit tel que fourni par Johsonite ou équivalent.*

#### PLANS :

#### REEMPLACER :

Les dessins P.110 à 113 de la DDP par le document « DESSINS RÉVISÉS 2020-12-20 » ci-joint.

---

**Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.**